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Mooi hoor, die snelle en heldere overzichten van jou?

Ps voor PSV moeten ze wel hard juichen vanavond.

van:EXEC<BCEEDMe minvwso>Verzonden: dinsdag 24 augustus 2021 13:48

Aan: Jonge, H.M. de (Hugo) <BREREEE @minvws.nl>;IEEE4

51.2e 1.2e

5.1.2e

Onderwerp: Media-analyse voetbalstadions

Ha Hugo,

Zoals besproken gisteren via de app en vanochtend in de weekstart: in de bijlage een korte analyse n.a.v. jouw persmoment

gisteren over de voetbalstadions -nuttig voor het traject hierna. Hieronder alvast de belangrijkste bevindingen. Ik zorg dat de

analyse ook terechtkomt bij de NCTV/ het NKC!

Groet en met veel dank ook aan M&A-collega’ I

Belangrijkste bevindingen

¢« Vergeleken met de eerdere discussie rond de voetbalstadions, brengen media de woorden van minister De Jonge over het

naleven van de maatregelen in de voetbalstadions ditmaal een stuk minder in beeld als 'een opgeheven vingertje'; zijn

opvatting dat het "al een stuk beter gaat dan een week eerder’ komt vaak terug. Evenals zijn apmerking dat hij nog niets

ziet in landelijk ingrijpen: "Je moet niet willen dat de goeden onder een paar kwaden lijden. Ik heb gezien dat het bij het

gros gewoon goed gaat."

¢ De artikelen stralen wat minder uit dat ze vooral de ‘clash’ tussen De Jonge (en 'zijn' maatregelen) en de voetbalclubs willen

benadrukken. Dit zie je onder meer in de gebruikte foto's bij de artikelen (online en in de krant) -ook veel foto's van de

minister die samen met een mede-Feijenoordsupporter een selfie laat maken. De typische 'voetbalhumor' waar De Telegraaf

op inzoomt, wordt vaak gedeeld: [over spandoek in de Kuip "Hugo, zitten en muil houden'] -"Daar moet je tegen kunnen, er

smakelijk om gelachen".

« Maar de tegenstellingen komen uiteraard ook aan bad. De minister laat weten dat "het beter moet". De burgemeesters in het

Veiligheidsberaad laten echter weten dat zij van mening zijn dat de bestaande regels door de supporters 'over het algemeen’

goed worden opgevolgd. Ze zijn huiverig voor het nemen van strengere maatregelen en voorzien daarmee "grote openbare
ordeproblemen" (Bruls).

e En vanuit de voetbalwereld zelf ook de nodige kritische opmerkingen. Enkele clubs zeggen ‘zich overvallen' te hebben

gevoeld vrijdag en dat ze wel 'erg snel' moesten schakelen om alles goed te regelen in de stadions. SC Heerenveen en SC

Cambuur zeggen dat ze pas na het overleg van dinsdag een officieel standpunt in zullen nemen t.a.v. de staanvakken. De

Graafschap wacht ook nog eerst een gesprek af met de burgemeester van Doetinchem later vandaag.I ta
EET

= weten zich te houden aan de overheidsmaatregelen, "hoe rot dat ook is voor de supporters van onze harde

ern”. Enkele supportersverenigingen zeggen daarnaast dat het 'naief' is van supporters te verwachten de hele wedstrijd te

blijven zitten.

¢ Ook in de media (en op social media) komt de vraag naar voren in hoeverre het realistisch is om in een voetbzlstadion te

blijven zitten. Enkele voetballers stellen dat opspringen 'erbij hoort'. [NNEENEGEGEGEEEEEz= gt dat 'voetbal emotie is’,
en dat het juist in dat emotionele moment 'heel moeilijk is' om jezelf aan de coronaregels te houden. Dat sentiment zie je
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ook terugkomen op social media. Daarbij wordt soms ook geappelleerd aan het feit dat de minister zelf een voetbalsupporter
is: "Juist hij zou toch moeten snappen dat juichen en hossen bij voetbal hoort?!"

Enkele sport/voetbalmedia wijzen naar het eerdere onderzoek van de GGD in opdracht van de NOS waaruit blijkt dat er

relatief weinig besmettingen zijn opgetreden van voetbalwedstrijden waar niet iedereen op zijn stoel bleef zitten.

De discussie rond de voetbalstadions heeft tot slot ook een 'spil-overeffect' naar andere coronadiscussies op social media, en

mogelijk ook op het bredere draagvlak voor de maatregelen. Mensen gebruiken de voetbaldiscussie om aan te geven dat ze

"echt niets meer snappen” van de huidige coronamaatregelen. Immers: iedereen in het stadion is toch gevaccineerd of heeft

zich laten testen? "Waarom dan alsnog spreiden en blijven zitten?" Er heerst onduidelijkheid en onzekerheid of dit niet een

'voorbode' is voor hoe het land er straks uit zal zien: ondanks een vaccin of testbewijs nog allerlei maatregelen zoals we nu

zien in de stadions. Ten slotte wordt op social de link snel gemaakt naar de festivals ("Als dit het beeld uit de stadions is, dan

moet een festival toch ook kunnen?!"), alsook naar de aankomende Grand Prix in Zandvoort ("Let maar op: daar gaan 70

duizend bezoekers echt niet op hun stoel blijven zitten!")


